
Bestyrelsesmøde d 1 Feb 2022 

 

Tilstede: Arne, Inis, Randi og Mynte (Anne Mette). Fraværende: Ricky 

 

1. Skriv til Birgitte skal laves færdig (Inis) Ang SC svartid, de håndværkere som sendes er tit 

forkerte, de møder op uden ordentlig info, nøgler som ligges i postkasse hentes ikke, skift af 

filter, et årseftersyn, serviceniveauet, osv. 

2. 17. Februar, budget og regnskabsmøde med Birgitte. Ang. Belysningen, det er tændt hele 

natten. (evt slukket mellem 01-05) Vi er bekymret over budget til håndværker, når vi 

gentagende gange oplever at der kommer forkerte folk, samt de kommer langvejsfra.  

3. Kan det skiltes at der IKKE parkeres foran gangstien. Der holder tit håndværkere.  Mynte 

skriver til SC og vedhæfter billeder. 

4. D 17 marts er årligt ordinært afd møde. Ang hæk, så foreslår bestyrelsen liguster. 

5. Bestyrelsen henstiller til at hunde skal være i sno. Der ligger tit afføring på fællesarealerne. 

Kan dette blive skrevet ud til alle beboer. 

6. Ang kurser, er der noget nyt. (Arne skriver til Birgitte) 

 

Tak for et godt møde       

 

 


